
Svar fra Nesodden rødt 
 

Arealforvaltning og lokalmiljø 

 

1. Arealnøytralitet og begrense utbyggingstakten. 
 

2. Nei, vi har ikke kunnskaper nok. 
 

3. At kommunen gjør nødvendige undersøkelser og kaltlegger alt areal i kommunen. I tillegg 
må det være forbud mot tiltak i områder som ikke er utreda. 
 

4. Ja, vi vil støtte. 
 

5. Rødt er imot utbygging av vindkraft og ønsker solceller over nedbygde områder som for 
eksempel tak og parkeringsplasser. 
  

6. Ja, Rødt ser ikke for seg ny hyttebebyggelse på Nesodden. 
 

7. Plan for kortreiste bygder: alle våre skolekretser skal ha arbeidsplasser og flest mulig 
servicetilbud i gangavstand. 
Tilrettelegg for gående og syklende i tillegg til elektrifisering av bussene. 
Si ja til solceller. 
 

8. Kravet om arealnøytralitet kan brukes som press for å gjenopprette ødelagt natur. Vi snakker 
gjerne med dere om flere tiltak. 
 

9. Her har vi ingen oversikt, men samarbeider gjerne om å skaffe den fram. 
 
Jordvern og matsikkerhet 
 

10. Vi har foreslått forbud mot bygging på dyrkbar mark til kommuneplanen, men ble nedstemt.  
Vi vil støtte alle tiltak som kan øke selvforsyningsgraden og har reist spørsmålet i samband 
med noen utbyggingsplaner. Ut over dette viser vi til nasjonalt program for økt selvforsyning. 
 

 

11. Ja, til all dyrkbar jord.  (Det finnes mye dyrkbar jord som ikke er i drift her.) Dette har vi 
foreslått til kommuneplanen flere ganger. 
 
Oslofjorden 
 

12. Ja og flere. Og vi går inn for tilsynsmyndigheter som faktisk fører tilsyn, og ikke bare sjekke 
utbyggers papirer. 
 

13. Ja 
 

14. Ja 
 

15. Ja. 
 

16. Ja. 
 
Skog 

 



17. Vi er for ei forvaltning som tar vare på miljø og klima og skogen som en viktig kilde til 
rekreasjon, men har ikke rukket å drøfte disse tingene i Rødt lokalt på Nesodden og kan ikke 
komme med konkrete lovnader. 
 

18. Ja. 
 

19. - 
 

20. Ja. 
 

21. Vi arbeider for å få Nesoddmarka lagt under markaloven.  I tillegg er bøndenes økonomiske 
press betydelig. Lokalt sier en av de store skogeierne våre at han bruker 40% av 
arbeidstiden sin i skogen og henter 20% av fortjenesten der.  En avtale som gir bøndene rom 
for å ta nødvendige hensyn er viktig. I tillegg kreves det en aktiv kommune som følger opp 
driften. (Se neste spørsmål) 
 

22. Ja, 
 

 

23. Ja, det har vi foreslått gjentatte ganger 
 
Stedsidentitet 
 

24. Vi anser dette som viktig, har i forhold til kommuneplanen tatt til orde for mer overordnet 
planlegging, men har ikke rukket å drøfte akkurat dette spesielt i Rødt lokalt på Nesodden og 
kan ikke komme med konkrete lovnader om å initiere et slik tiltak enda.  Vi drøfter gjerne 
spørsmålet med dere. 
 

25. Vi anser dette som viktig, men har ikke rukket å drøfte disse tingene i Rødt lokalt på 
Nesodden og kan ikke komme med konkrete lovnader om å initiere et slik tiltak. Vi drøfter 
gjerne forslaget med dere. 
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